
 

ЗВІТ 

депутата Криворізької міської ради VІII скликання 

Щербак Олег Олексійович  

за 2021 рік 

 

Відповідно до статті 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад» представляю 

свій звіт, як депутата Криворізької міської ради. 

Я, Щербак Олег Олексійович обраний депутатом Криворізької міської ради VІII скликання 

від Криворізької Міської організації ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ «СЛУГА НАРОДУ» з грудня 

2020 року.  

Одним із основних обов'язків своєї діяльності в міській раді вважаю участь у пленарних 

засіданнях ради, роботі постійних комісій та опрацювання і вирішення звернень 

мешканців. Загалом моя депутатська діяльність бyла насиченою та охоплювала різні 

напрями, а також зроблені конкретні справи для вирішення проблем та забезпечення 

гідних умов життя мешканців виборчого округу та міста в цілому.  

Щодо роботи в міській раді були опрацьовані матеріали сесії. При ухваленні рішень 

завжди враховував думку жителів громади i користь від колегіальних  рішень для 

життєдіяльності міста.  

Так, за звітний період брав участь у роботі 18-ти пленарних засіданнях міської  ради та 

постійних комісій, на яких було прийнято багато рішень, у тому числі щодо формування 

бюджету Криворізької міської ради, його змін, внесення змін до міських програм, питання 

організації роботи міської ради, земельних питань, тощо. 

            
 



Протягом року, мною проводився прийом виборців, розглядались пропозиції, звернення та 

заяви виборців, вживались заходи щодо забезпечення їх оперативного вирішення. 

                    

У 2021 році проведено 31 особистих прийомів виборців, з них 5 виїзних зборів з 

мешканцями за місцем проживання. В основному звернення виборців стосувалися: якості 

надання житлово-комунальних послуг, високі тарифи на газ, електроенергію та 

комунальні послуги, незадовільний стан доріг, екологічний стан міста, просили 

матеріальної допомоги та інше. Всі звернення опрацьовані надані для їх вирішення у 

відповідні підприємства та установи. 

Особисто прийняв 78 усних та письмових звернень мешканців Кривого Рогу. Відправив 

176 депутатських звернення та запитів до установ, підприємств та організацій. 

            
Під час пленарних засідань, засіданнях постійної комісії з питань екології та природних 

ресурсів Криворізької міської ради, яку Я очолював, та громадської взаємодії  порушував 

важливі питання щодо: 

  - екологічної ситуації у місті Кривому Розі: 

    *  Звернувся до Дніпропропетровської обласної ради,  міністерств та Народних 

депутатів України з питанням відновлення промивки річки Саксагань з боку Кресівського 

водосховища, подачою води з Дніпра по каналу №33.   

       
    * Звернувся до Народних депутатів України щодо підтримки  законопроекту №3091 

«Про державний екологічний контроль». 



    * Виділили кошти на придбання контейнерів для роздільного збирання сміття у закладах 

освіти, запропонував систему роздільного збирання твердих побутових відходів з 

облаштуванням відповідних майданчиків та перспективи будівництва комплексу з 

переробки ТПВ. 

    * Звернувся до Народного депутата України Криворучкіної Олени Володимирівни з 

ініціативою про включення «опалого листя» до державного класифікатора відходів 

України ДК 005-96 та включення до нього категорії «відходи зелених насаджень» з метою 

упорядкування на законодавчому рівні питань поводження з опалим листям. 

 
     * Вніс більше 15 пропозицій до міської екологічної програми з виконання заходів 

великими промисловими підприємствами. 

     * За моєї ініціативи підписаний гарантійний лист із ТОВ «Гірничодобувна компанія» 

про рекультивацію частини південної чаші «Північного кар’єру» колишнього 

«УКРМЕХАНОБР». 

     
     * Звернувся до Верховної Ради України, Міністерство захисту довкілля України,   

Державної споживчої служби України, Державної екологічної інспекції України з 

питанням не виконанням екологічних зобов’язань ПАТ «АрселорМіттал Кривий Ріг» та 

взяти до уваги при подальших перевірках та видачі дозвільних документів. 

 



     * Звернувся до Державна екологічної інспекції України з приводу незаконно 

працюючого шлакового відвалу на території міста Кривий Ріг. 

     * Надав рекомендації ТОВ «Рудомайн» та ТОВ «УГДК» з приводу збільшенню заходів 

щодо пилепригнічення на території обох кар’єрів та дорогах промислового-виробничого 

призначення. 

     * Проводив контроль за виконанням обстежень водоохоронних зон поверхневих водних 

об’єктів створеними робочими групами в районних виконкомах міста, за для недопущення 

забруднення водних об’єктів міста несанкціонованими витоками стічних вод. 

     * Надав пропозиції  впровадження енергозберігаючих технологій та оновленні 

устаткування подачі питної води до міста Кривий Ріг підприємством ДПП 

«Кривбаспромводопостачання». 

     * Надав пропозиції щодо збільшення висадження зелених насаджень в місті та 

благоустрою існуючих парків та скверів. 

     * Запропонував збільшити боротьбу з карантинними рослинами інноваційним 

способом. 

     * Виділили кошти на озеленення закладів освіти. 

     * Звернувся до Народних депутатів України з підтримкою законопроєкта  «Поводження 

з поліетиленовими пакетами». 

     * Запропонував впровадження заходу по зменшення  фосфатів у питній воді в процесі 

аерації. 

     * Звернувся до Управління патрульної поліції м. Кривий Ріг із вимогою контролювати 

недопущення вивозу побутового та промислового сміття на незаконні полігони чи стихійні 

звалища. 

     * та багато інших пропозицій для поліпшення екологічного стану міста. 

 

- реалізації проєктів з упровадження енергозберігаючих технологій у житловому 

господарстві міста, модернізації системи теплопостачання та підвищення 

енергоефективності громадських будівель; 
 

- реорганізації в місті комунальних закладів охорони здоров’я; 
 

- підвищення рівня безпеки громадян, запобігання виникненню надзвичайних ситуацій та 

порушення громадського порядку на території міста; 
 

- порушень в роботі у місті підприємств-забруднювачів; 
 

- питання щодо підвищення соціальної та фінансової допомоги ліквідаторам аварії на 

ЧАЕС та членів сімей загиблих ліквідаторів, брав участь в робочій групі по вирішенню 

нагальних питань ліквідаторів; 
 

- питання щодо капітального ремонту та модернізації системи подачі питної води; 
 

- питання щодо відселення з аварійного будинку мешканців по вулиці Івана Сірка 31; 
 

- питання щодо діяльності полігонів твердих відходів. 
 

- питання з цивільного захисту та пожежної охорони закладів освіти та охорони здоров’я. 
 

- долучився до робочої групи по створенню законопроєкту «Про екологічного 

страхування», де вносив свої пропозиції та правки. 
 

- брав участь у ZOOM конференції комітету Верховної Ради України з обговорення драфту 

проєкту  Закону України «Про управління відходами видобувних підприємств» та надавав 

свої пропозиції. 
 



- брав участь у ZOOM конференції комітету Верховної Ради України з обговорення 

створення Індустріальних парків в Україні. 
 

- взяв участь в робочій групі по перевірці виконання заходів по пилепригніченню 

великими промисловими підприємствами, такими як: ПАТ «АрселорМіттал Кривий Ріг», 

ПрАТ «ПІВНГЗК», ПрАТ «Суха Балка», АТ «ПІВДГЗК, ПАТ «Кривбасзалізрудком», 

ПрАТ «Кривий Ріг Цемент», ПрАТ «ЦГЗК», ПрАТ «ІНГЗК», ТОВ «МЕТІНВЕСТ-КРМЗ», 

ТОВ «Рудомайн», ТОВ «УГДК», та інші. 

    
 

- взяв участь в робочій групі з опрацювання та комплексного вирішення питань реалізації 

державної політики у сфері охорони навколишнього природного середовища у м. Кривому 

Розі. 
 

- долучився до комісії з питань здійснення державного моніторингу в галузі охорони 

атмосферного повітря та управління якістю атмосферного повітря. 
 

- увійшов до складу журі конкурсної комісії з проведення щорічного міського конкурсу 

студентських наукових робіт з питань екології. 

 

- прийняв участь у двох пленарних засіданнях Покровської районної у місті Кривий Ріг 

раді. 

          
 

- проводив виступи з трибуни Криворізької міської ради. 



 

- ініціював п’ять виїзних комісій з питань екології та природних ресурсів Криворізької 

міської ради. 

       
 

- взяв участь у навчанні депутатів міської ради та ознайомленні з роботою комунальних 

підприємств міста. 
 

- взяв участь у 12-ти заходах організованих для мешканців Криворіжжя. 

      
 

- здійснив навчальну поїздку до міста Маріуполь, для обміну досвідом з Маріупольською 

міською радою. 

 

- взяв участь у технічному відкритті «Бізнес ДІЯ» у Кривому Розі. 



 

- долучився до робочої групи з розробки проекту реконструкції мікрорайону 5-й Зарічний. 

     
 

- взяв участь у звітуванні ефективної діяльності за 2021 рік представництв Державної 

екологічної інспекції з усіх областей та плану роботи на 2022 рік. 
 

 ЗІ СПРАВ: 

1. організував дитяче свято з розвагами до Дня захисту дітей; 

    
2. допоміг в облаштуванні доріг в Покровському районі  у вигляді підсипкою щебенем; 

3. допоміг у встановленні трьох водопровідних колекторів із встановленням нової 

відсічки та пластикових труб; 

4. організував доставку піску на дитячі майданчики; 

5. встановив лавки та урни біля житлових багатоповерхових будинків; 

6. надав кошти на лікування онкохворим дітям та дітям із порушенням руху та 

мовлення; 



7. висадили більше 1500 дерев у Покровському та Тернівському району міста Кривий 

Ріг;  

8. організував три суботника з прибирання парків та скверів; 

9. допоміг у відновлені освітлення прибудинкових територій на вул. Соколовська та 

мікрорайоні 7-й Зарічний. 
 

Як депутат, активно співпрацюю зі ЗМІ, на прохання журналістів даю коментарі та 

відповідаю на питання. Опубліковано чотири статті з моїм інтерв’ю в місцевому видані 

«Домашня газета».  

 

              
 

Також , є активним учасником міських та обласних спортивних змагань, фестивалів 

народної творчості, демонструючи свої здібності та захищаючи честь міста на спортивній 

та мистецькій аренах. 

 

 

 

Нагадую адресу приймальні: вулиця Зінчевського, б.2. Прийом громадян проводжу кожен 

четвертий четвер з 14:00 до 17:00. 
 



Моя робота як депутата на цьому не обмежувалась.  За можливості беру участь в 

просвітницьких та благодійних заходах Кривого Рогу. Я відкритий до діалогу i готовий 

допомагати всім, хто цього потребує, бо головна моя мета, як депутата — змінити 

майбутнє наших громадян на краще, аби воно було здоровими та щасливими. 
 

 

 

Депутат   

Криворізької міської ради 

VIII скликання             Олег Щербак  


